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السٌرة 
 الذاتٌة

 السٌره الذاتٌة

 .الاسم: صفاء حسٌن عبد عون                    

 العنوان: بغداد 

 الحالة الزوجٌه: متزوج. 

  :1791تارٌخ الولادة. 

 .الجنس: ذكر 

  39935620777الهاتف المحمول: رقم 

  :ًالبرٌد الالكترونsafa_alshamary@yahoo.com  

 هندسه جٌوتكنٌكٌه من الجامعة التكنلوجٌةالتحصٌل الاكادٌمً: دكتوراه فً الهندسه المدنٌه /. 

 .اللغات: العربً والانكلٌزي 

  الحاسوب: حاصل على شهادة كفاءه بالمراكز الاولى من المركز الوطنً للحاسبات.الخبرات فً مجال 

 ًفً جامعة دٌالى/كلٌة فً وزارة التعلٌم العالً والبحث العلمً  سنوات   13 الخبره الاكادٌمٌه: تدرٌس

 .ولحد الان 5332منذ عام  الهندسه/قسم الهندسه المدنٌه

 وحالٌا تم تقدٌم معاملة الترقٌه للقب  (.01/13/5332ا: مدرس )الالقاب العلمٌه  و تارٌخ الحصول علٌه

 استاذ مساعد وفً دورها للتصدٌق.

  :ومشارك فً عدد من المؤتمرات العلمٌة. فً طور النشر. 7بحوث منشوره, و  11البحوث المنشورة 

 :احٌه باحث اكادٌمً فً تخصص هندسة التربه والاسس. ومعالجات الترب من الن الخبرات العلمٌة

 الانشائٌه.

فً مجال هندسة  فً جامعة دٌالى, احد اعظاء اللجان التخصصٌه فً قسم الهندسه المدنٌهلحد الان,   5332من 
.  مشارك و محاضر سنوات 13ل رج طلبة المرحله الرابعه لقسم الهندسه المدنٌهمشرف على مشارٌع تخالاسس و

فً الجامعة.  مقرر و عضو اللجنه العلمٌة  لقسم الهندسه المدنٌه  فً الندوات العلمٌه والحلقات النقاشٌه التً تعقد
فً مجال التخصص )الهندسه  بحث منشور 11ولدي اكثر من  وتدرٌسً لمادة هندسة الاسس للمرحلة الرابعة.

 .الجٌوتكنٌكٌة(
المشاكل عمل كاستشاري فً وزارة الري و متابعة المشارٌع الاروائٌه ووضع الحلول لبعض  5330-5332

 والمعوقات منها مشروع ري قناة كركوك ومشارٌع كردستان.
 عمل فً احدى منضمات المجتمع المدنً وهً منضمة الحٌاة للاغاثة والتنمٌة فرع كندا. 5330
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Curriculum Vitae 

 Name: Safa Hussain Abid Awn.             

 Adress: Baghdad 

 Marital State: Married. 

 Date of Birth: 1971 

 Gender: Mel. 

 Mobile: 07702653489 

 E-Mail: safa_alshamary@yahoo.com 

 Educational Qualification: PhD in geotechnical engineering/ Building and 

construction department / University of Technology. 

 Languages: Arabic and English. 

 Experience in Computer: lecturer in civil engineering department in programing 

with basic language - first year since 5 years. 

 Academic experience: Lecturer in the Civil Engineering Department in Foundation 

Engineering subject. 

 Publications:11 searches. 

 Practical Experience: senior lecture in foundation engineering and professional in 

finding remedies for problematic soils 

1. 2005-Till now: Senior lecture in civil engineering department/ collage of 

engineering/ Diyala University. 

2. 2004-2005: Senior supervisor engineer in the Ministry of Irrigation for designing 

Irrigation channels and give solution to soil problems in Kirkuk irrigation channel 

by treating Gypseous soil. 

3. 2000-2004: Senior and foundation designer and giving advance courses for civil 

engineers in soil testing for the general comity of the geological survey and 
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mining. 

4. 1999-2000: Senior lecture in University of Technology-Building and construction 

Department, Baghdad University-Department of Civil Engineering for Foundation 

Design course including the design of all types of footing, slope stability, retaining 

walls and pile design. 

5. 1997-1999: Civil engineering work, during the compulsory military service 

including supervising and designing foundation of buildings. 

6. 1996-1997: Civil engineering works in Baghdad Airport. 

7. 1995-1996: Senior supervisor for the repairing of buildings of Al Muthana airport. 

8. 1994-1995: Designer and senior supervisor for the steel gable frame work in Al 

Musaiab electrical generators in Hilla city, for the Ministry of Electricity. 
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